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Tor 5.1.2e @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Mon 8/10/2020 9:59:59 AM

Subject: RE: cijfers bco

Received: Mon 8/10/2020 9:59:59 AM

Onderstaand de meest recente cijfers die dit weekend uit de gesprekken onder elkaar zijn gezet.

vaniEDegreep ik dat er in de kostenberekening (capaciteit) wel met 8 uur BCO is gerekend. In hun plan op internet

staat alleen nog steeds 5 uur. Dat maakt het verwarrend.

Gr EES

CUUFERS

- In het opschalingsplan van de GGD'en is de benodigde capaciteit voor het bron-en contactonderzoek berekend

op basis van - aan de hand van gegevens van het RIVM -bepaalde testcapaciteit van 30.000 tests per dag en 5%

positieve testuitslagen (daarmee zou het aantal bron- en contactonderzoeken op 1.500 per dag uitkomen).
- De GGD'en hebben berekend dat hiervoor in totaal 3.200 fte nodig is.

- Regionale opschaling van de GGD'en zelf is nu totaal 1.250 fte

- VWS heeft GGD GHOR NL opdracht verleend voor de landelijke opschaling:
o Basisschil =550 fte

o Flexibele schil = afhankelijk van situatie opschalen naar 1450 FTE erbij (samen dan 2000)
- De minimale landelijke basiscapaciteit voor het uitvoeren van bron- en contactonderzoek is 550 fte. Daar komt

dus nu 550 verder bij.
o 150 fte wordt nu landelijk ingezet voor regionale ondersteuning BCO

o komende paar dagen wordt 400 fte aanvullend ingezet richting de regio’s

- De 2300 in totaal die je dan hebt zijn ongeveer 1100 BCO's

- Van GGD begrijpen we: op dit moment kunnen dagelijks zo’n 600 bron- en contactonderzoeken worden gedaan

Van: 51 51.2e ) JIEE @ minvws.nl>
Verzonden: maandag 10 augustus 2020 08:14

ar:IESE)EEE© iv. i>
Onderwerp: RE: cijfers bco

Ha EER)
dank

Wat ik niet snap:

-er is een bijstelling geweest van 5 naar8 uur in de week voor 1 juni, naar aanleiding van het herziene BCO protocol eind mei.

Dat is in elk geval zichtbaar geworden in de powerpoint die de GGD GHOR ons heeft laten zien in Utrecht op de avond van de

besluitvorming, in de week voor 1 juni. Dus dat is volgens mij wel doorberekend naar opschalingsplan. Kun jij dat verifiEren? Is

belangrijk mho op het Kamerdebat!

-ik lees dat er momenteel 400fte beschikbaar is. Is dat de landelijke schil? Zoja, waarom is die dan niet direct ingezet door GGD

A’dam en R'dam? Weet jij dat?

@minvws.nl

Van: 5.1.2 a)<ESES© minvws.nl>
Verzonden: maandag 10 augustus 2020 07:47
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Onderwerp: cijfers bco

EN
Bijgaand document heb ik vrijdag gemaakt in reactie op NOS artikel. Hierin ook cijfers BCO irt opschalingsplan.

orEE

5.1.2e


